



The Parent-Child Mother Goose Program® is a FREE group experience for parents and their babies and young children (0 to 4) which focuses on the pleasure and power of using rhymes, songs and stories together.

This pre-literacy program promotes parent-child interaction, language acquisition and socialization.



Scan me!

PARENT-CHILD MOTHER GOOSE PROGRAM®



Tentative start: Winter 2022
Are you interested in registering?



Email liaison@reisa.ca

or



Call **(514) 955-8370 x. 2331**
for more details!

Take part in a program that has been enriching the lives of young children for 35 years!

This program is made possible by REISA and the Parent-Child Mother-Goose Program organisation



Le programme La Mère l'Oie pour parents et enfants (Parent-Child Mother Goose Program®) est une expérience de groupe GRATUITE pour les parents, leurs bébés et leurs jeunes enfants (de 0 à 4 ans) qui met l'accent sur le plaisir et le pouvoir d'utiliser des comptines, des chansons et des histoires ensemble.

Ce programme de pré-alphabétisation [en anglais](#) favorise l'interaction parent-enfant, l'acquisition du langage et la socialisation.



Scannez moi!

PROGRAMMATION LA MÈRE L'OIE POUR PARENTS ET ENFANTS (En Anglais)



Début provisoire : Hiver 2022

Voulez-vous vous inscrire?



Contacter liaison@reisa.ca
ou



Appeler
(514) 955-8370 x. 2331
pour les détails!

Participer à un programme qui enrichit la vie de jeunes enfants depuis 35 ans!

Ce programme est rendu possible par REISA et l'organisme Parent-Child Mother Goose

